
Protokół z Posiedzenia Krajowej Rady Koordynacyjnej w dniu 04 kwietnia 2022 r. 

Spotkanie rozpoczęło się o godzinie 19:30. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Teresa Adamska, 

2. Mateusz Boniecki, 

3. Andrzej Ciećko (był obecny do godz. 21:00), 

4. Wojciech Dobrzyński, 

5. Tomasz Dorniak 

6. Zofia Golis, 

7. Rajmund Kowalczyk – prowadzący, 

8. Dariusz Legut, 

9. Małgorzata Łabędzka, 

10. Anna Sadowska, 

11. Adam Strojniak (był obecny do godz. 20:35), 

12. Marta Wilczyńska, 

13. Janusz Zagórski – głos doradczy. 

 

Porządek obrad: 

1. Omówienie i poddanie pod głosowanie w E-Parlamencie obu 

przedstawionych propozycji Regulaminu KRK. 

2. Protokół z obrad KRK – zatwierdzenie poprzedniego, czy musi być przez nas 

zatwierdzany – dyskusja, podjęcie decyzji (zatwierdzanie na kolejnym 

spotka-niu jest przyczyną znacznego opóźnienia jego publikacji). 

3. Discord – dyskusja, wybór administratora – bądź podjęcie innej decyzji i 

za-kończenie tematu komunikatora. 

4. Bieżące informacje o statusie rejestracji Stowarzyszenia. 

5. Uruchomienie głosowań dotyczących logo, nazw, symboli etc. RWL i E-PAR-

LAMENTU (punkt od Marty) 

6. Omówienie Regulaminu Sejmików (oprócz Deklaracji ideowej i Preambuły). 

7. Wolne wnioski. 



W związku z przedłużeniem się spotkania – na kolejny poniedziałek przeniesione 

zostały punkty: 4 i 5. 

Małgorzata Łabędzka, Wojciech Dobrzyński, Teresa Adamska i Zofia Golis podjęli 

dyskusję na temat utworzonych dwóch regulaminów pracy wewnętrznej KRK 

(zapro-ponowane przez Wojciecha Dobrzyńskiego i Małgorzatę Łabędzką). 

Wiele kontrowersji wzbudziła propozycja Teresy Adamskiej o weryfikacji 

kandydata do KRK do trzech pokoleń wstecz. 

W trakcie dyskusji dołączyli do niej Mateusz Boniecki i Janusz Zagórski. 

W konkluzji: Janusz Zagórski zaproponował, by odłożyć kwestię głosowania 

regula-minu KRK do momentu stworzenia i uchwalenia Statutu E-Parlamentu, 

gdyż jest on najważniejszym dokumentem. 

Powołano zespół do spraw opracowania Statutu E-Parlamentu w składzie: 

Małgo-rzata Łabędzka, Teresa Adamska, Wojciech Dobrzyński, Rajmund 

Kowalczyk. 

W kwestii protokołu z posiedzenia zdecydowano przyspieszenie udostępniania 

po-wyższego wyborcom - zatwierdzanie protokołu i poprawek drogą 

elektroniczną. 

W kwestii serwera Discord RWL Dyskusję rozpoczął Tomasz Dorniak informując, 

że Discord jest narzędziem głównie do komunikacji użytkowników e-sportów. 

Wojciech Dobrzyński zaproponował drogą elektroniczną zmiany w układzie drzewa 

na Discord: 

Głos Wolnych Ludzi – jako najważniejszy dział, istota E-Parlamentu, powinien 

zostać scalony z tzw. Ogólnopolskim i uzupełniony o kanały: 

#główny – najważniejszy kanał w cały Discord, gdzie wszyscy rozmawiają na 

start #ogłoszenia-oficialne-komunikaty oficjalne dla użytkowników #ogłoszenia-

spotkan - tu ogłoszenia ogólnopolskich spotkań KRK – jako najważniejszy 

organ E-Parlamentu 

Koordynatorzy – jeszcze nieformalny ale ważny podmiot sejmikowej społeczności 

Bieżące – tu mogą być kanały: 

# pogaduchy 

# ivoting-pytania-odpowiedzi 

# spory - i – pretensje ( tytuł zmieniłbym na # kulturalne - polemiki) 

Grupy Tematyczne 

Administracja 

Reszta bez zmian. 

Marta Wilczyńska zgłosiła pod uwagę KRK działalność Roberta Fiałka i promowa-

nej przez niego Wikikracji, zgłaszając wniosek o jego wyrzucenie z serwera 

Discord RWL. 



„Wnoszę o głosowanie dotyczące usunięcia Roberta Fiałka i jego Wikikracji z Di-

scorda RWL. Człowiek zachęca ludzi z Polski oraz Polonię do przejścia na jego 

stronę. Chce tworzyć mapę obecnie istniejących grup działających w oparciu o 

Wiki-krację. Wygląda to na przejmowaniu ludzi, a Discord RWL jest narzędziem 

do pozyskiwania ich. 

To niedopuszczalne, że nadal Wikikracja jest na Discordzie. Użytkownik ten nadal 

działa w swoim bliżej nieznanym interesie. Utworzył już następujące instancje 

Wikikracji:  

www.polonia.wikikracja.pl - jest to sejmik 

Polonia, www.sejmikgdansk.wikikracja.pl, 

www.sejmikchrzanów.wikikracja.pl 

www.sejmikbydgoszcz.wikikracja.pl. oraz 

www.wl.wikikracja.pl - wolni ludzie. 

Pytanie: do czego to może doprowadzić?” 

 

Janusz Zagórski poddał pod rozważanie tezę, że tego typu działania są najprostszą 

drogą do wyciągania ludzi do własnych projektów nie pytając KRK o zgodę. 

Rów-nież były personalne ataki na niego samego. 

Rajmund Kowalczyk złożył wniosek o przegłosowanie w KRK kwestii 

zbanowania Roberta Fiałka na Discord RWL. Po krótkiej dyskusji rozpoczęło się 

głosowanie. 

Pytanie: Czy jesteś za zbanowaniem Ronberta Fiałka na Discord RWL? 

Głosowało 10 członków KRK. 

ZA: .9 głosów. 

PRZECIW: .0 głosów. 

WSRTRZYMUJĘ SIĘ: .1 głos. 

Anna Sadowska: ZA. 

Dariusz Legut: ZA. 

Marta: ZA. 

Mateusz Boniecki: ZA. 

Małgorzata Łabędzka: ZA. 

Rajmund Kowalczyk: głos wstrzymujący. 

Tomasz Dorniak: ZA. 

Wojciech Dobrzyński: ZA. 

Zofia Golis: ZA 

Teresa Adamska: ZA. 

 



W efekcie głosowania użytkownik Robert Fiałek został usunięty z serwera Discord 

RWL wraz z zasobami dotyczącymi Wikikracji. 

Wolny wniosek Wojciecha Dobrzyńskiego: Sejmik Warszawski prosi o zajęcie się 

przeprowadzeniem referendum w sprawie WHO. Podobny głos padł od dr Hałata, 

Podobne zdanie wypowiedział Tomasz Dorniak. 

Dariusz Legut przekazał informację, że Marcin Gawlas jest zainteresowany powoła-

niem grupy ds. reklamowania E-Parlamentu w gminach (budżety Obywatelskie). 

Zofia Golis założyła kanał „Moja Droga do E-Parlamentu” w formie wywiadu i 

zachęca do udziału. 

Dariusz Legut zaproponował odwiedzenie przez członków KRK strony 1polska.pl w 

celu weryfikacji. 

Spotkanie zakończyło się o godz. 21:39. 

 

Protokół sporządził: Rajmund Kowalczyk. 


